
Styremøte Støren Jeger og Fisk 08.06.2021 

 

TILSTEDE:  

Svein Granøien, Hans Petter Breiby, Karstein Kalsaune, May Gunnes, 

Anders Gunhildsøien, Stig Midthjell, Marit Johanne Berdal, Trond 

Lyngstad, Martin Granøien. 

 

INFO FRA UTVALGENE 

KVINNEUTVALGET: 
Ønsker å få gjennomført nytt skydebanelederkurs. Ønsker også å 
gjennomføre skyting hver mandag i sommer.  
 
FISKEUTVALGET: 
Damefiske: 26 - 27. 06, 14 -15.08 Refsetvald.  
                      03.07 på Støren. 
27.06.21 – Fiskesommer 
Innkjøp av fiskestenger – pga. avslag på søknad om midler, må foreningen 
dekke denne kostnaden selv. Styret godkjenner innkjøp av 3 to hånds 
fluestenger med god kvalitet. Innkjøp avventes i påvente av inntekter. 
 
Refsetvaldet er utleid i 2 uker i sommer. 
 
Utvalget ønsker nytt flagg på fiskebua. Svein sjekker om det er flagg i 
Furukollen. 
 
Natursentret har vært i kontakt med Jonny Hustad når det gjelder å 
reklamere for senteret. Anders tar saken. 
 
Sokna 1 – kun for lokale fiskere dette året.  
Ungdomsmedlemmer fisker gratis i Øverøyenvaldet og Gunhildsvaldet.  
Kortpris for andre medlemmer – samme som andre steder. 
JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 
Lite aktivitet før jakten.  
Utdeling av jaktkort deles ut i slutten av uke 23. 



Utstillingen i mai ble avlyst pga. covid-19.  
Aversjonsdressur i uke 25 og 26. Info ligger på nettsiden. 
Båten på Holtsjøen sjøsettes i nærmeste framtid. 
Taksering 2. helgen i august med påfølgende jaktprøve. 
 

UNGDOMSUTVALGET: 
Kastekurs og fluebinderkurs – satt på vent pga. covid-19 
Det er innkjøpt utstyr. Det er søkt om midler og fått tildelt 10 000,-. Viktig at 
det framskaffes faktura slik at vi får tak i disse midlene. 
 

SKYTEBANEUTVALGET: 
Lite aktivitet. Alle 4 stevner er avlyst.  
Lite folk på skytekvelder. 
 
Arbeid på hus og uteområder er gjennomført. Gjenstår rydding. 
Gjennomført skytekveld med elever i uke 22. 
Registrering av bane – mangler godkjenning av leirduebane 2 og riflebanen 
med 5 elektroniske skiver. 
Kurs for standplasspersonell er gjennomført. Den praktiske delen er under 
gjennomføring. 
Dameskyting er gjennomført. 

STUDIEUTVALGET: 
9 kursdeltakere – mangler kun skyting. Utvalget går ca 2 000 kr i overskudd 
etter gjennomført kurs.  
Det er ikke planlagt flere kurs før jakten.  
 
 
 

 

INFORMASJON FRA LEDER: 

NJFF har jubileum i år. 150 år. Det gjennomføres kino på Støren den 23.08.21 

Det er planlagt vedtektsendringer sentralt i foreningen. Det blir færre fylker og 

fylkessekretærer. Styrestruktur skal også endres. Det vil også foreslås endringer 

ved å forby lokale foreninger. Som lokale foreninger vil det si at fordeler som 

har vært vil falle bort.  

Årsmøte – 5 møtte.  Alt er gjennomført. 

 



 

ØKONOMI: 

Oversikt er gjennomgått. 

 

KLUBBHUS: 

Lite aktivitet pga. covid-19. 

Svein informerte om fremdriften.  

 

Neste styremøte 17.08.21 kl 19 på personalrom på GSK 


